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Από το υπ’ αριθ. 6/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 157/2007                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση απόφασης Δ.Σ. του Ν.Π. «Δημοτικά 
Αθλητικά Κέντρα» Δήμου Βέροιας επί του 
προϋπολογισμού του,  έτους 2007. 

 
       Σήμερα 26 Φεβρουαρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 22-2-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων». 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 

                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Α. Τσιάρας Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου   Η. Σοφιανίδης 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Τοπικών Συμβουλίων 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Β. Ρήσσου 
12. Κ. Συμεωνίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Κ. Τρανίδης    
14. Α. Παπαστεργίου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 154/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 155/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 

15. Γ. Κάκαρης 
16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Χ. Γεωργιάδης 
18. Β. Γιαννουλάκης 
19. Ι. Ακριβόπουλος 
20. Ε. Σοφιανίδης 
21. Μ. Σακαλής   
22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
23. Ε. Γουναράς 
24. Ι. Καλαϊτζίδης 
25. Γ. Ορφανιδης 

 
 
 
 
 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του Συμβουλίου το από 22-2-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 
 Το Διοικητικό Συμβούλιο του Ν.Π. «Δημοτ. Αθλητ. Κέντρα» Δήμου Βέροιας 
με την αριθμ. 11/2007 απόφασή του ενέκρινε τον προϋπολογισμό οικονομικού έτους 
2007. 

Σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 234 παρ. 3 και 240 του Ν.3463/06 
«Δημοτικός και  Κοινοτικός Κώδικας» για τις αποφάσεις του διοικητικού συμβουλίου 
του Δημοτικού Ν.Π.Δ.Δ. που αφορούν  τον προϋπολογισμό, απολογισμό κ.λ.π. 
απαιτείται προηγούμενη απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Οι αποφάσεις υποβάλλονται στο Γενικό Γραμματέα της Περιφέρειας, 
αποστέλλονται μέσα σε (10) δέκα ημέρες αφότου περιήλθε στο Ν.Π. η εγκριτική 
απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
γνωμοδοτήσει σχετικά. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την αριθ. 

11/2007 απόφαση του νομικού προσώπου «Δημοτικά Αθλητικά Κέντρα Βέροιας», με 
την οποία ψηφίσθηκε ο προϋπολογισμός των εσόδων-εξόδων έτους 2007. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Καλαϊτζίδης: Στον προϋπολογισμό που εγκρίθηκε από το Δ.Σ. του Νομικού 

Προσώπου, υπάρχουν ορισμένα θέματα που είναι σημαντικά και πρέπει να τονιστούν 
και στο Δημοτικό Συμβούλιο. Μέσα στον προϋπολογισμό των Δημοτικών Αθλητικών 
Κέντρων αντί του ποσού των 70.000 ευρώ έχουν προϋπολογιστεί 5.000 ευρώ για την 
πυρασφάλεια του γηπέδου. Επίσης δεν έχει μπει η ηλεκτροδότηση του σταδίου, δηλ. 
η σύνδεση του δικτύου με τον υποσταθμό της ΔΕΗ, προκειμένου να μπορέσουν να 
λειτουργήσουν οι προβολείς του γηπέδου. Κατόπιν τούτων, καλώ το Δ.Σ. να μην 
ψηφίσει τον προϋπολογισμό των Δημοτικών Αθλητικών Κέντρων, διότι δεν είναι 
αντικειμενικός και πραγματοποιήσιμος. Η διάσταση όλου αυτού του θέματος έγκειται 
στο ότι ναι μεν η ομάδα της Ημαθίας βρίσκεται ψηλά στην Β΄ εθνική αλλά δεν έχει τη 
δυνατότητα να διεξαχθούν νυχτερινοί αγώνες ποδοσφαίρου με αποτέλεσμα να 
χάνονται αγώνες, διαφημίσεις και έσοδα που θα μπορούσαν να έρθουν στη Βέροια. 

Τρανίδης: Γι’ αυτό που αφορά την κατασκευή της ενεργητικής προστασίας 
του γηπέδου της Βέροιας, ήρθε η μελέτη των 70.000 ευρώ και πράγματι έγινε η 
εγγραφή με το ποσό των 5.000 ευρώ για να μπορέσει να ισοσκελιστεί ο ισολογισμός. 
Το έργο θα προχωρήσει και μπορεί να γίνει και με λιγότερα χρήματα με τροποποίηση 
προϋπολογισμού μέσα στο 2007. Μέχρι 31.5.2009 έχουμε από την Τοπική Ενωση 
Δήμων και Κοινοτήτων την άδεια να διεξαχθούν αγώνες στο γήπεδο της Βέροιας. 
Οσο για το δεύτερο θέμα, κάτι που ξέρει καλά ο κ. Καλαϊτζίδης γιατί εδώ έχω τις 
αιτήσεις του για τον φωτισμό από τις οποίες η μία εστάλη 22.9.2006 και η άλλη 
31.10.2006, πράγματι υπάρχει πρόβλημα με τη χρηματοδότηση των πυλώνων στο 
γήπεδο αλλά είναι κάτι που δεν εξαρτάται από εμάς γιατί πρέπει να μας στείλει τα 
σχέδια ο εργολάβος. Ο εκπρόσωπος της ΕΠΑΕ μας είπε ότι υπάρχει πρόβλημα με τον 
εργολάβο γιατί από η ΕΠΑΕ έγινε πια ΛΙΓΚΑ, δεν μπορούν να πληρώσουν τον 
κατασκευαστή γι’ αυτό και δεν στέλνει τα σχέδια. Όταν μας στείλει τα σχέδια, 
υπάρχει πρόβλεψη να ενεργοποιήσουμε κάποιον κωδικό ώστε να μπορέσουμε να 
δώσουμε φως για νυχτερινούς αγώνες. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Καλαϊτζίδης: Το θέμα δεν είναι αν θα στείλει τα σχέδια ή όχι ο 

κατασκευαστής. Ας πούμε ότι τα στέλνει τα σχέδια, θα κάνουμε πάλι τροποποίηση 
του προϋπολογισμού; Γιατί δεν το γράφετε από την αρχή για να τελειώνει η υπόθεση; 

Σακαλής: Εγώ θα ψηφίσω λευκό για τους ίδιους λόγους που είπε ο κ. 
Καλαϊτζίδης. Εξάλλου τις αντιρρήσεις μου τις έχω εκφράσει και μέσα στο Διοικητικό 



Συμβούλιο του νομικού προσώπου αλλά επειδή υπάρχουν υποχρεώσεις μισθοδοσίας 
και πάγια έξοδα, γι’ αυτό θα ψηφίσω λευκό. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της Δημάρχου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Ι. Καλαϊτζίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Ακριβόπουλος, Ε. 
Σοφιανίδης, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ι. Καλαϊτζίδης. 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Μ. Σακαλής, Ε. Γουναράς. 
Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 22-2-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 11/2007 απόφαση του διοικητικού συμβουλίου του νομικού 
προσώπου «Δημοτικά Αθλητικά Κέντρα» Δήμου Βέροιας, με την οποία ψηφίστηκε ο 
προϋπολογισμός εσόδων – εξόδων έτους 2007. 
3.- Την πρόταση του δημ. συμβούλου Ι. Καλαϊτζίδη. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 234 παρ. 3 & 240 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.).  
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Εγκρίνει την αριθ. 11/2007 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου του 
Νομικού Προσώπου «Δημοτικά Αθλητικά Κέντρα» Δήμου Βέροιας», για «Ψήφιση 
προϋπολογισμού εσόδων και εξόδων οικονομικού έτους 2007», με σύνολο εσόδων € 
835.337,46, σύνολο εξόδων € 825.337,46 και αποθεματικό € 10.000,00. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  157 / 2007 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 
 Ν. Μωυσιάδης Ε. Σοφιανίδης 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Σακαλής 
 Ν. Τσιαμήτρος Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης Ε. Γουναράς 
 Κ. Συμεωνίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Κ. Τρανίδης Γ. Ορφανίδης 
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Η.  Σοφιανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  6-3-2007 
Η Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ – ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


